
Przygotować przetarg z wyprzedzeniem
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Radni Wojciech Krzysztonek oraz Łukasz Wantuch złożyli interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa.

Poruszają w nich tematy związane z unieważnieniem przetargu na zakup gazu ziemnego oraz zakupem

klimatyzatorów dla placówek oświatowych.

- W związku z unieważnieniem przetargu ogłoszonego przez Krakowski Holding Komunalny na

dostawę gazu ziemnego dla 140 instytucji związanych z miastem (m.in. żłobków, szkół,

przedszkoli) bardzo proszę o informację, czy istnieje realne zagrożenie niezapewnienia gazu do

tych instytucji. Gaz ten ma być wykorzystywany do celów opałowych, dlatego trudno mi

wyobrazić sobie sytuację, że wchodzące w zakres grupy zakupowej m.in. szkoły, przedszkola

czy żłobki pozostaną w zimie bez ogrzewania. Przetarg został ogłoszony na początku sierpnia

br., a ma obejmować dostawy w okresie od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2024. Dlatego

pozwalam sobie zapytać, czy KHK nie miał możliwości przygotowania przedmiotowego

przetargu z takim wyprzedzeniem, abyśmy mogli uniknąć tej sytuacji nerwowej, w której

obecnie się znajdujemy? – zadaje pytanie w interpelacji radny Wojciech Krzysztonek.

Z kolei radny Łukasz Wantuch prosi o informację, ile zostało środków na zadaniu budżetowym

dotyczącym zakupu klimatyzatorów do placówek oświatowych. Chciałby też wiedzieć, czy jest

już podział środków finansowych na zadaniu budżetowym „Wyciągamy dzieci z depresji

pocovidowej” (129 tys. 400 zł) oraz jaka kwota pozostała na zadaniu „Kamery szkolne dla

chorych dzieci” (30 tys. zł).
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